

# HAWK65 VINTAGE'74

## LARGE FORMAT ANAMORPHICS



MICHAEL LIU  
STUDIO

联系方式

Contact

liuyin5566@sina.com

北京市海淀区花园路13号院8幢东侧1号

- Genuine Large Format Glass
- Distinctive 1970s Optical Traits
- Classic 2x Anamorphic Bokeh
- Versatile 1.3x Squeeze

Specifically designed for today's increased sensor sizes, Hawk65 lenses bring the elegant sweep of legacy 70mm anamorphic to modern large-format cameras. The Vintage'74 aesthetic delivers the visual signature of older glass with high performance mechanics. Hawk65 Vintage'74 lenses are the result of a ground-up design. The smart 1.3x squeeze offers an array of benefits and options. With large 24x36 mm sensors, for example, 1.3x produces the increasingly popular aspect ratio of 2:1 while making full use of the sensor's area and resolution. A slight top / bottom crop produces widescreen ratios like 2.4:1. Meanwhile, an ingenious patented Iris Shaping System produces bokeh similar to that of a 2x squeeze for classic anamorphic flavor. By design, the soft, natural contrast and pleasing skin tones produced by these lenses work in harmony with the unique depth of field characteristics and other subtleties of large sensor imaging. Precise grinding, polishing and coating combinations tailored to each focal length result in finely-tuned contrast, curvature, falloff, streaking and haloing.

- 真正的大画幅镜头
- 独特的 1970 年代光学特征
- 经典 2 倍变形焦外成像
- 实用的 1.3 倍变形

专为当今日益增长的传感器尺寸设计，Hawk65 镜头为在大画幅相机带来优雅的传统 70 毫米时代变形宽银幕镜头成像特征。Vintage'74 美学是结合旧镜片的视觉特征和高表现力的镜头机制。Hawk65 Vintage'74 镜头是全新设计的成果。1.3 倍变宽提供了一系列优势。例如，对于大型 24x36 mm 传感器，1.3x 可产生日益流行的 2:1 画幅比，同时充分利用传感器的面积和分辨率。轻微顶部 / 底部裁剪会产生 2.4:1 类似宽荧幕的比例。同时，一个巧妙的专利虹膜整形系统让这款镜头有类似于经典变形风味的 2 倍变宽的焦外光斑。这些镜头产生的柔和、自然的对比度和令人愉悦的肤色与独特的景深特性和大型传感器成像的其他细微之处相得益彰。制作时的精确研磨、抛光和涂层组合让镜头组里不同焦段的每一支镜头都有了相似的对比度、呈像曲率、焦外衰减、拉丝和光晕。

镜头名称 Lens	焦段 Focal Length	光孔 T Stop	最近焦距 Close Focus Distance	重量 Weight	长度 Overall Length	前圈径 Front Diameter
Hawk 65'74	40mm	T 2.6	3'6"	3.6 kg	175 mm	156 mm
Hawk 65'74	45mm	T 2.6	3'6"	3.8 kg	185 mm	156 mm
Hawk 65'74	50mm	T 2.6	2'6"	3.8 kg	245 mm	142 mm
Hawk 65'74	60mm	T 2.6	3'3"	3.3 kg	215 mm	125 mm
Hawk 65'74	70mm	T 2.6	3'3"	2.9 kg	185 mm	120 mm
Hawk 65'74	80mm	T 3.2	2'9"	2.8 kg	225 mm	104 mm
Hawk 65'74	95mm	T 3.2	3'3"	2.5 kg	200 mm	104 mm
Hawk 65'74	120mm	T 3.5	3'6"	3.9 kg	245 mm	120 mm
Hawk 65'74	150mm	T 3.5	3'6"	3.9 kg	235 mm	120 mm

内部测试 In House Testing:

<https://www.michaelliu.online/hawk65-vintage-74>

本测试包含：基础测试 炫光测试 自然光肤色测试 畸变测试

Lens Test include: Basic Test, Flare Test, Natural Skin Tone test and Distortion Test

\*实际测试数据和官方数据略有偏差

\*There is a slight deviation between the actual test data and the official data.